社長文告



1. 國際扶輪社長史蒂芬妮·歐琦珂準備參加國際講習會時,親近佛羅里 達的野生動物。2. 歐琦珂搭乘花車參加 2025 年在加州帕薩迪納舉行的 玫瑰花車遊行。3. 前往倫敦參加英聯邦日活動時,歐琦珂向查爾斯三世 國王致意。4. 在阿拉巴馬州參加扶輪研習會期間,歐琦珂在美國太空暨 火箭中心準備「升空」。5. 她在非洲巡迴時,於烏干達參加扶輪青少年 領袖獎活動,和與會青年一同慶祝。







Komši)。10. 在探索吉薩金字塔期間,歐琦珂開心地借位拍照。



未來更精彩

去一年,我經歷了無數美好的時 刻,但儘管回首過往令人感到安 慰,我們仍必須放眼未來。

我們比以往任何時候都更接近根除小兒 麻痺的目標,但這並不代表我們可以鬆懈。 我們對世界各地的兒童及其家庭仍有一個承 諾尚未實現,而唯有透過募款、倡議,以及 我們集體行動的力量,才能履行這個承諾。

今年稍早在社長和平會議上,和平推動 者的能力及決心令我驚嘆。我們的和平獎學 金計畫以及其他眾多和平倡議,正在為這個 分裂的世界帶來療癒,但要讓這些計畫持續 有效並具時代意義,就需要我們的支持。

在孤獨感蔓延全球的此刻,扶輪提供 了友誼、目標,及歸屬感。如果我們堅守理 想——堅持四大考驗,以及我們包容的精神 ——即使在最黑暗的時代,我們也依然是一 盞明燈。

行動計畫可以作為引導,幫助我們讓社 與地區變得魅力難擋,但是否採納這些建議 並加以實踐,則取決於我們自己。

親愛的扶輪家人,只要我們齊心協力 朝共同目標邁進,就沒有什麼是我們無法達 成的。

你們就是神奇扶輪,我迫不及待想看到 你們為世界帶來的持恆改變。

史蒂芬妮・歐琦珂 STEPHANIE A. URCHICK 國際扶輪社長









1. RI President Stephanie Urchick gets up close with Florida's wildlife while preparing for the International Assembly. 2. Urchick hitches a ride on a float at the 2025 Rose Parade in Pasadena, California. **3.** While in London to attend events for Commonwealth Day, Urchick greets King Charles III. **4.** In Alabama for a Rotary institute, Urchick prepares for liftoff at the U.S. Space & Rocket Center. **5.** During a tour of Africa, she celebrates with participants at a Rotary Youth Leadership Awards event in Uganda.











6. Under snow in Istanbul, Urchick helps dedicate a peace pole during the 2025 Rotary Presidential Peace Conference. **7.** In her hometown, Urchick prepares to throw out the first pitch at a Pittsburgh Pirates game. **8.** On a visit to Peru, she explores Machu Picchu. **9.** Urchick meets with Željko Komšić, the Croat member of Bosnia and Herzegovina's presidency. **10.** While exploring the pyramids of Giza, Urchick indulges in some photographic fun.

The best is yet to come

have had so many wonderful experiences over the past year, but as comforting as it might be to dwell on the past, we must look toward the future.

We are closer than ever to ending polio, but that does not mean we can relax. We still have a promise to keep to the children of the world and their families, and we will only fulfill that promise through fundraising, advocacy, and the power of our collective action.

I was amazed at the capability and commitment of the peacebuilders at the Presidential Peace Conference earlier this year. Our Peace Fellowship program and our many other peace initiatives bring healing to a divided world, but they need our support to remain effective and relevant.

Amid a worldwide loneliness epidemic, Rotary offers friendship, purpose, and belonging. If we hold true to our ideals — to The Four-Way Test and our spirit of inclusivity — we will remain a beacon of light even in the darkest times.

The Action Plan can serve as a guide to make our clubs and districts simply irresistible, but it is up to us to take that advice and put it to use.

Family of Rotary, there is nothing we cannot achieve when we come together and work toward a common goal.

You are *The Magic of Rotary*, and I can't wait to see the lasting change you bring to the world.

STEPHANIE A. URCHICK President, Rotary International